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30. marts 2017 på Sognegården

Cirka 35 fremmødte medlemmer inkl. bestyrelsen

L Valg af dirigent

Bestyrelsen foreslog Connie Relsted (nr. 60), som blev valgt, og konstaterede at generalforsamlingen var
lovlig indkaldt.

!!. Beretning

Den rundsendte beretning blev fremlagt af Frede og godkendt.

Iforbindelse med punktet omkring trafiksituationen nævnte Aage i (nr. 1) at bumpede på Ørvadsvej hjælper,
idet bilerne bliver nødt til at holde tilbage. Nævnte også andre muligheder for at regulere traf ikken på

Ørvadsvej var problematiske, dels ift. eventuel privatisering af vejen, dels ift. til de øgede udgifter for
kommunen som det ville medføre. Jette (nr. 35) nævnte at den nylige omkørsel ad Ørvadsvej måske i

fremtiden vil betyde endnu mere trafik. Ejgil (nr. 22) mente at en lysregulering kunne være løsningen. Anette
(nr. 16) spurgte hvad en eventuel privatisering af Ørvadsvej ville koste. Det kunne bestyrelsen ikke

umiddelbart s'rai'e på. Aage (nr. 1) havde lavet en trafiktælling ifb. med omkørslen (pga. vejarbejde på

Byleddet). Det blev til omkring 300 biler i timen Ole Broch-Lips (nr. 44)

indskød at der burde blive lavet en trafiktælling af kommunen på Ørvadsvej. Mente i øvrigt også at det ville
være problematisk med lukning af Ørvadsvej, da der skal være fri adgang til kommunal skov.

lll. Regnskab

Årsregnskabet blev fremlagt. Container og fliser har været de primære udgiftsposter i årets regnskab.
Regnskabet godkendt.

lV. lndkomne forslag

Der var ikke indkommet nogle forslag til behandling.

Connie (nr. 60) spurgte til Aura Fibernet, som er aktive i området. Hvis de vælger at lægge det i forlovet,
kunne vi måske på den led, billigt, få lagt nye fliser. Det vil bestyrelsen drølle med dem i givet fald. Det er op
til hver enkelt grundejer om de ønsker at blive tilsluttet Aura Fibernet, men bestyrelsen opfordrer grundejerne
til at tage et uforpligtende møde med Aura Fibernet. Henrik (nr. 33) opfordrede til, at bestyrelsen kontaktede
Aura ift. at få afsluttet gravearbejdet ved transformerstationen.

V. Kontingent

Bestyrelsen foreslog uændret kontingent. Dette blev godkendt.



Vl. Valg til bestyrelsen

Område 1: Jacob Christensen (nr. 5) Valgt til 2018
Bent Nielsen, supp. (nr. 28) Valgt til201B

Område 2: Henrik Jensen (nr.42) Valgt til 2018

Gert Tinggaard, supp. (nr. 34 Valgt til 2018

Område 3: Henrik Aagaard (nr.72) Valgt til 2019
Per Mikkelsen, supp. (nr. 66) Valgt til 2019

Område 4: Tom Søgaard (nr. 58) Valgt til 2019

Connie Relsted, supp. (nr. 60) Valgt til 2019

Område 5: Frede Schmidt-Hansen (nr. 21) Valgt til 2018

Liselotte Christensen, supp. (nr. 19) Valgt til 2018

Område 6: Lars lkast (nr. 35) Valgt til 2019

Kåre Madsen, supp. (nr. 37) Valgt til 2019

Vll. Valgt af revisorer

Henrik Andersen (nr. 33) og Henrik Relsted (nr. 60) genvalgt.

Vlll. Eventuelt

Konstituerende bestyrelsesmøde afholdes d. 3. april hos Lars i nr. 35.

Frede takkede Aage (nr. 1) for hjælpen med at klippe hækkede ved indkørslen tilTingstedet.

Henrik (nr. 33) oplyste at der pt. hænger akvareller med lokale motiver på Sognegården indtil den 7. maj,

hvis nogen skulle have interesse i at se dette.

Referent: Jacob Sangill Christensen (5)
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Dirigenten, den valgte og afgående bestyrelse godkender hermed ovenstående.

'Jacob Christensen
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Bestyrelsen har på det efterfølgende bestyrelsesmøde d.3. april konstitueret sig på følgende måde:
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